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Ohlédnutí za podzimní části soutěžního ročníku 2011-2012 
 
 
Snad každý (hráč, funkcionář, fanoušek) kdo kdy měl a hlavně má alespoň základní znalosti o 
chodu fotbalového klubu ví, že letní přestávka mezi koncem mistrovských soutěží a začátkem 
přípravného období na nový ročník je opravdu minimální. Jinými slovy odskočit si na pár dní na 
dovolenou, vyléčit šrámy a než se stačím rozkoukat tak jsme zpět. Zase se potkáváme 3x-4x týdně, 
zase dřeme, protože chceme vítězit, chceme se bavit úspěchy, nechceme, ale musíme řešit dílčí 
neúspěchy.  
 
Myslíte, že po té loňské sezoně 2010/2011 (která byla mimochodem završena nejlepším umístěním 
krajských soutěžích historii klubu) to letošní léto bylo u vranských koní jiné? Klidnější? Pohodové? 
Nebudu Vás napínat...NE, NEBYLO!!!  
 
A co se dělo zásadního ? Tak letem světem:  
 
Změny v kabině A-týmu:  
− Lukáš Kala se vrátil do Brandýsku, přestože věděl, že nám i jemu se bude stýskat, a dlouho bez 

nás nakonec nevydrží 
 

− Ruda Rešl si vyhodnotil, že rozpůlit se zřejmě nezvládne a přírůstek do rodinky ve spojitosti s 
pracovními povinnostmi dostaly logicky přednost. To vše násobeno vzdáleností = Slavoj Úštěk 
 

− A nakonec legenda ..... po téměř 10 letech ukončil působení ve Vraném výborný hráč, parták, 
tahoun, dříč, osobnost v neposlední řadě také  trenér a super člověk. Vedení klubu, hráči a 
hlavně zbytek realizačního týmu vyvíjeli maximální úsilí ve snaze zvrátit jeho rozhodnutí.....vše 
marné.....vábení domovského Hrdlíva bylo silnější 
 

− Z těchto důvodů bylo práce pro vedení klubu až nad hlavu. Odvaha vranským „bafuňářům“ 
nechyběla. Pozice v realizačním týmu u A-družstva obsadila dvojice zelenáčů Pazdera – 
Pražák, kterým kryje záda srdcař z Pálče Vašek Danda. Do týmu se po roční epizodě ve městě 
vrátil Libor Urban.  Ze severu přispěchal na zkušenou Mirek Prágl. Další příchody se z různých 
důvodů nepodařilo dotáhnout do zdárného konce. Proto bylo zaloveno v domácím rybníku a z 
dorostu byl vytažen 17ti letý Tomáš Kubík. Do kádru automaticky přešli Tomáš Novák, Filip 
Soudek a Vojtěch Hora, kteří opustili dorosteneckou kategorii a naskakovali za A tým již v 
průběhu jarní části minulé sezony.  

 
 
 Hrací plochy prošly zásadní renovací, takže tréninkové dávky polykáme v pronájmu ve 
Vrbičanech. Ještě před tím agentura Baky&syn zajištuje přípravný kemp ala NHL u Máchova jezera. 
A pak už v týdnu oblíbené vrbičanské schody a o víkendech přípravná utkání v Litoměřicích, 
Lounech, Rakovníku a týden před 1. mistrákem test domácího pažitu utkáním s Velvary.  
 

*** 
 Los nám na začátek mistrovských soutěží připravil do prvních 5-ti týdnů konfrontaci se čtyřmi 
nováčky. Na úvod zajíždíme do Hřebče, která na nás vlítla s euforií. V utkání, kde stále dotahujeme, 
nám první bodík do tabulky zajištuje až v závěru Pepča Galbavý. 
O týden později proto máme na domácím hřišti před nováčkem č. 2 Dobříší více respektu (i proto, 
že jsme v týdnu přišli kvůli zlomenině ruky na půl sezóny o pilíř obrany v osobě Michala Kalíka). 
Nelehký boj zklidňují na konci zápasu zásahy našich benjamínků Kubíka, Nováka po vybídnutích 
„Galboše“, a hosté odjíždějí nezaslouženě se „čtyřkou“ v kufru. 
  
 



  Sérii nováčků narušuje 3. kolo a cesta nad levý břeh Vltavy. Na „kozím plácku“ ve Hvozdnici 
předvádíme v 1.půli festival promarněných šancí. Naštěstí vedeme opět díky Galbavému 1:0. 
Domácí nás 2. poločas válcují a alespoň bod zachraňuje Štěpán Šplíchal chyceným pokutovým 
kopem.  
  
 V magnetu kola přijíždí ve velkém stylu rozjetá Hostouň. Ale nechceme zklamat sebe ani 
naše fanoušky. A tak připravujeme na 1. půli pro hosty kolotoč. Daří se, zastávka po 45 minutách se 
jmenuje 5:0. Známku za estetiku trošku kazíme druhým poločasem, ale vítězství si vzít nenecháme. 
  
 Dále putujeme okresem a přistáváme na letišti ve Velké Dobré. Přistání je tvrdé a to hodně. 
Začátek nic takového nenaznačuje, Pepa Galbavý dále úřaduje, vedeme 2:0. Pak však přichází 
brutální zákrok právě na Galbavého, zranění, střídání, domácí tří gólová smršť na začátku 2. půle. 
Jsme na kolenou, ještě však nacházíme v 90. minutě odpověď první brankou Ondry Zelenky ve 
vranském dresu. Ale ani tentokrát to neustojíme a domácí nám uštědřují ještě jeden políček v 
nastavení. Domů jedeme jak zpráskaní, dnes jsme to nezvládli a vezeme si první porážku.  
 
 Domácí tvrz po týdnu pustit nechceme, a taky nepouštíme. Nový Knín porážíme 4:1, i když 
lehké to ani tentokrát nebylo, povinné však ANO už proto, že nás čeká venkovní dvojboj Tuchlovice 
– Petrovice. V Tuchlovicích jsme se ani trošku nepřiblížili k výkonu předvedenému zde v červnu. 
Miloš Jochman sice na začátku tasí jeden lepší zákrok než druhý, ale ani to nestačí....po půli 2:0, 
konec 3:1 po mizerii. 
  
 Následuje celodenní výlet na jih. A to doslova.  Nezačínáme špatně vedeme 1:0, domácí 
však do půle srovnávají. O poločas sice mluvíme o tom, že chceme 3 body, ale zůstáváme jen u 
slov. Jsme pasivní, bez bojovnosti a dostáváme za to naloženo v Petrovicích 4:1. Hodně studená, 
ale zasloužená sprcha.   

*** 
 Pod dojmem událostí z posledních 14-ti dnů  jsme si v týdnů některé věci důrazně vyříkali a 
to jak kolektivně tak individuálně. I proto, že před námi bylo pět utkání s týmy nad námi v tabulce.  

 
*** 

 Ve fazoně hrající Lhota přijíždí s touhou využít naší výsledkové bídy. Tentokrát se ale nedáme 
zadarmo. Bojujeme, dřeme jeden za druhého  a dobrý výsledek je na světě,  když hosty i s ligovým 
rozhodčím Adamem v sestavě definitivně během 20. minut likviduje bombarďák Josef Bauer. 
  
 Chceme to vše potvrdit u Berounky ve Všenorech. Domácí jsou přošpikováni hráči se 
zkušenostmi z 1.ligy a cizinci. Daří se nám nad očekávání. Výkon opětovně podložený nasazením, 
aktivitou a srdíčkem.  Režii zápasu bere do svých rukou (do útoku překvapivě vysunutý) Libor Urban. 
Jeho čtyři zářezy na pažbě rozleptávájí Všenory definitivně. Po výborném a zodpovědném výkonu 
celého týmu jedeme domu zvesela 5:1!!!  
 
   Naše sebevědomí stoupá a proto si v domácím prostředí na vedoucí družstvo soutěže z 
Nové Vsi p/Pleší věříme. Soupeř nás i přítomné přesvědčuje, že první příčku neokupuje náhodou. 
Náš výkon není špatný, ale nakonec se přece jen musíme smířit s porážkou 1:2. Odcházíme však z 
boje s  hlavou vztyčenou a to je nesmírně důležité.  
 
 V rychlém sledu následuje další sok z vršku tabulky. Jestliže jsem však před týdnem museli 
uznat, že vyhrál lepší, tak v Černolicích jednoznačně platilo, že zvítězil ten šťastnější. Ve  
vyrovnaném utkání jsme do 75. min. hráli s domácími minimálně remízovou  partii.  Za jednu 
chybičku jsme však krutě potrestáni. Na zasloužený a vytoužený bodík se dosáhnout nepodařilo.  
 
 Odhodláni a s vírou nahradit ztrátu z Černolic = urvat body doma s ambiciosním Spartakem 
Příbram. Tentokrát mančaft táhnou Libor Maliňák s Cápou Matouškem a také Michal Kalík dává 
jasně najevo, že je již zdráv a zpět. Po možná nejlepším podzimním výkonu vítězíme naším 
oblíbeným domácím výsledkem 4:1.  
 
Do Hradištka jedeme pro 3 povinné body a také je vezeme společně s první vranskou trefou Lukáše 
Kally. Výsledek 8:2. 
 
 
 



Nakonec podzimu svátek pro nás i naše fanoušky a vlastně celý slánský region. Je tu derby s SK 
Slaný. V 1. půli jsme fotbalovější, ale po přestávce jsme jako již po několikáté letos polevili. Někteří 
jedinci ztrácejí disciplínu a soustředěnost. V závěru utkání jsme proto zbytečně pod tlakem. 
Nicméně vítězství 2:1 jsme uhájili.  

 
*** 

Sečteno podtrženo:  
 

 Na podzim jsme nasbírali v patnácti zápasech 26 bodů se skórem 47:29 a v tabulce držíme 
šestou příčku. Tyto statistiky z celkového pohledu nejsou vůbec špatné a můžeme je hodnotit 
pozitivně. V počtu obdržených branek je rozhodně prostor pro zlepšení, stejně tak jako je do 
budoucna nutností zapracovat na stabilizaci naší výkonnosti. A to proto, že jsme v několika 
případech, které jsou popsané výše, nechali body a dobré výsledky soupeři. V mužstvu rozhodně 
dřímá velký potenciál a z hráčů je cítit touha pro zlepšení, včetně pracovitosti, což je správná 
cesta. Velkou devízou se ukázalo i to, že tahounů týmu je více a pokud u někoho přijde chvilkový 
pokles sportovní formy, dokáží jej nahradit jiní. Velmi podstatné ! 
 
 Závěrem je potřeba poděkovat vedení klubu za vytvořené podmínky, stejně tak i všem 
hráčům za tréninkovou morálku a v neposlední řadě všem našim věrným příznivcům a to ne proto, 
že je to slušnost….Nýbrž neboť tomu tak skutečně je !  
 
Příjemné prožití zbytku roku 2011, krásné Vánoce a se všemi na viděnou v roce 2012.  
 
 
Vedení A týmu 


